
Rada rodičů FZŠ prof. Otokara Chlupa, z. s.
se sídlem Fingerova 2186/17, 158 00 Praha 5 Stodůlky

IČ: 09446575
spolek zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, sp. zn. L 73801

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ

Datum a čas konání: 27. únor 2024, 17:30 hod.

Místo konání: FZŠ prof. Otokara Chlupa

Zasedání svolala: Aneta Janíčková, předsedkyně výboru Rady rodičů

Přítomní: 22 delegátů nebo náhradníků dle prezenční listiny (příloha 1)

Mgr. Bc. Andrea Kroftová – ředitelka školy

Ze 33 tříd má 25 tříd přítomného svého delegáta nebo náhradníka,
tj. nadpoloviční většina, zasedání je usnášeníschopné.

Třídy bez zastoupení: 2.C, 4.C, 6.A, 8.A, 8.C, 8.D, 9.A, 9.C

Zapsala: Zuzana Vaňková

Přílohy: 1. Prezenční listina s podpisy delegátů/náhradníků
2. Prezentace ze zasedání

1



PROGRAM A VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ

1. ZAHÁJENÍ

Zasedání zahájila předsedkyně výboru Rady rodičů Aneta Janíčková v 17:30 hod., sdělila
počet přítomných, konstatovala, že zasedání je usnášeníschopné, navrhnula sebe za předsedu
tohoto zasedání a Zuzanu Vaňkovu za zapisovatelku.

Návrh usnesení: Rada rodičů volí předsedkyní dnešního zasedání Anetu Janíčkovou,
zapisovatelkou Zuzanu Vaňkovou.
Hlasováno: Pro: 25 / Proti: 0 / Zdržel se: 0
Usnesení přijato.

2. INFORMACE ZE ŠKOLY

Paní ředitelka Mgr. Bc. Andrea Kroftová se představila přítomným. Sdělila následující
informace:

● Od 6.-9. ročníku bude nově probíhat výuka informatiky, jedna hodina týdne. I když již
žáci informatiku neměli od nového roku bude probíhat nanovo.

● Rekonstrukce na škole – světla - skoro všechny učebny potřebují výměnu.
● Tělocvična. Obě budovy projdou rekonstrukcí střechy
● Proběhla kontrola hasičského sboru (po udání) – nadále budou uzavřeny vstupní dveře

u tělocvičen. Kontrola přinesla nový nárok na změnu otevírání únikových dveří.
o Nové technické řešení otevírání budovy – 7 únikových východů by mělo být

trvale otevřených. Klíčky, které visí u každých dveří, nepodléhaly kolaudaci /
nevyhovují.

o EPS je nereálné, drahé a neproveditelné.
o Řešení se bude diskutovat se zřizovatelem.
o Pokuta za jiné nedostatky je projedná se zřizovatelem, přislíbená spoluúčast.

● Turnikety – firma, která turnikety zřizovala již opravu neprovádí.
Dojde k novému výběrovému řízení – bude se preferovat lokální a osvědčená
firma.

● Jídelna. Bohužel nedojde k rekonstrukci. V listopadu přislíbená výměna alespoň
přístrojů (bohužel přislíbená ještě před kontrolou hasičů).

● SCIO – rodiče měli možnost nahlížet na výsledky, p. Majstrová vyvěsila na web
výsledky za celou školu. Nadlimitně si vedla matematika.

● TIMSS - testování čtvrťáků, 4.B a 4.D bylo posuzovaných 215 7500 žáků, z
matematiky před námi 4 % českých škol a přírodověda percentil 75 %.

● p. Svoboda opustil řady učitelského sboru, přijatá nová p. učitelka, zatím spokojenost.
● Testování nadaných – rodiče dostali oznámení o možnosti testování, přihlásilo se 42

žáku. Následně budou komunikovat přímo se zřizovatelem testování (do budoucna je
možnost testování více žáků).

● Pangea soutěž – online matematická soutěž – žáci plnili úkoly na PC ve škole.
Přihlásilo se průměrně 6-7 dětí na třídu v druhém stupni.

● Děti vyhrály ve florbale Pohár starosty – k předání starostovi Vodrážkovi, byla
reportáž v televizi Prahy 13.

● Očekáváme 26.3. turnaj ČEPS.
● Dále proběhne soutěž na ZŠ Klausova ve vaření, zúčastní se třída 8.máků.
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● Soutěž Klokan, proběhne první jarní den.
● Školu čeká přihlašování prvňáčků.
● Škola má zájem otevřít přípravnou třídu. Zatím v procesu.
● Seznámení se školou a prostředím proběhne v červnu, bude vyvěšeno na webu.
● 6.6. čtvrtek akce RUN and HELP
● Podpora pomoci Pražanům je vyčerpaná a je ukončena.
● UNICEF – žádost na podporu pomůcek uspěla, škola dostala 2,5ml. Nakoupili se

lavice, interaktivní tabule a veškeré pomůcky (BUFIN stavebnice, vláčky INTELINO
– programování) a dovybavily pracovny pro psychologa a speciální pedagožku.

Otázky: Úspory z Ministerstva školství??
Odpověď: 1,67 nepedagogického pracovníka méně (technik IT – nepřipadá do úvahy)
recepční, sekretářka, hospodářka, úklid??? Posláno zřizovateli, čeká se na vyjádření. Možná
se bude muset vzít z odměn pedagogů. Na kuchyň. zaměstnance ještě vyčíslení nedošlo. Co se
týče asistentů hrozí ztráta 10 lidí. 480 hodin přímé pro 12 plných úvazků, ¾ úvazek činí 16
lidí, v současné době 26 asistentů. Se zřizovatelem se to probírá aktuálně.

Dotaz k Edookitu: Platby stále nemizí, nový dotaz, že přestaly chodit notifikace.
Odpověď: Předá se informace dál.
Dotaz 2: Proč jsme přešli na edookit a ne bakaláře anebo edupage.
Odpověď: Protože je to česká firma. Bakaláři byly slovenské a spolupráce nefungovala.
Bakaláři dělali více problému, nevyřešitelných.

3. FINANCE

Čerpání rozpočtu na školní rok 23/24
● Rozpočet s komentářem předložila podkladní spolku, Lenka Neuvirtová (příloha 2).
● Částky zůstávají rámcově stejné, došlo k mimořádnému výdaji Tematického týdne pro 1.

stupně.
● V rámci drobných výdajů byla zaplacen smuteční věnec pro zemřelou spolužačku v 9.třídě
● Transakce probíhají online

Stav konta a platby členských příspěvků
● členský příspěvek 500,- Kč (minimální doporučená výše)
● Stav konta k 23. 2. 2023 je 721 360,49 Kč
● nově se platby pomocí QR kódu, který mají rodiče v Edookitu přinesli veliký úspěch, plateb

velmi přibylo.

Sociální fond
● Stav k 1. 2. 2024: -2 550,30 Kč
● Sociální fond je k využití pro všechny děti rodičů v sociální nouzi. Vzhledem

k budoucím očekávaným přicházejícím žádostem o příspěvky ze strany rodičů
prosíme delegáty o schválení přesunutí části prostředků z běžného účtu, abychom měli
ve fondu dostatečné prostředky.

● Návrh přeposlat prosbu do sociálního fondu / uvést jako přílohu QR kód.
● Návrh na sbírku na pomůcky.
● Do sociálního fondu je možné platit s VS 999 (na webu i nástěnce školy jsou QR

kódy)
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Návrh usnesení: Rada rodičů schvaluje převod 50 000 Kč z běžného účtu na účet sociálního
fondu.
Hlasováno – Pro: 25 / Proti: 0 / Zdržel se: 0
Usnesení přijato.

4. NAŠE ČINNOST

Školní zahrada

● Jana Knappová představila projekt zahrada.
● Donesla ukázat vizualizaci asfaltové plochy na zahradě a vegetační zahrady v dalších

prostorech.
● O letních prázdninách proběhne stavba nádrže na dešťovou vodu.
● Proběhne oživení pěstování a revitalizace květin.
● Bude se posílat informace o brigádě na jaře. Potřeba spolufinancování, budeme informováni.

Na příštím zasedání proběhne vyčíslení financí, které pomůžeme dofinancovat.
● Nová studie se zavěsí na webové stránky.
● Učebna výtvarky – stoly se nevyužívají na svůj účel.

Žákovské granty
● Zatím byly proplaceny dva projekty, čekali jsme větší zájem.
● Dali jsme na nástěnku RR, pokusíme se víc inzerovat a zkusíme ještě víc na stránkách RR.
● Projekty je pro děti těžké dotáhnout bez podpory, děti byly vícekrát odmítnuté.
● Některé projekty dětí mají velmi mnoho bariér s ohledem na předpisy, bezpečnost apod.

5. RŮZNÉ

Bufet
● Spolupráce s učilištěm u Galerie Butovice.
● Řešit hygienu.
● Provozovatel škola – zázemí by to mohla zaštitovat.
● Svačinkový automat – svačinková novela.

● Knihobudky? V režii školní parlament – pravidla na knihobudce, občas zkontrolovat obsah.
● Nová paní učitelka – tripartita – 5. třída, proč se zrušili možnost povinnosti? V diskusi proběhlo

že by to nebylo ani potřeba, domluvili jsme se na prozatímním řešením přímo s třídní.
● Připomenout možnost účasti na schůzce rozšířeného výboru.

6. PŘÍŠTÍ ZASEDÁNÍ RADY RODIČŮ

Datum příštího zasedání předběžně stanoveno na úterý 4. 6. 2024 17.30hod.

Zasedání skončilo v 19.30 hod.

V Praze dne 27. února 2024
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……………………………… ………………………………..
Zuzana Vaňková Aneta Janíčková
zapisovatelka předsedkyně zasedání

KONTAKTY RADY RODIČŮ

Emailová schránka: radarodicuchlupovka@gmail.com

Předsedkyně: Aneta Janíčková

Tajemnice: Zuzana Vaňková

Pokladní: Lenka Neuvirtová

Pracovní skupiny: STRAVOVÁNÍ
ZAHRADA – Jana Knappová
KOUMÁCI – Jana Panochová

Webové stránky: https://radarodicuchlupovka.cz

BANKOVNÍ ÚČET:
Číslo účtu:

VS:
VS sociální fond:

2401865258/2010
Viz Edookit
999
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